
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 12. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 625
Er ministeren enig i, at det vil være fuldstændig uacceptabelt, hvis nye bureaukratiske
regler fra staten og kraftige gebyrstigninger medfører, at der ikke længere er kreaturer,
der kan afgræsse græs- og naturarealerne, med konsekvenser for både lokale land-
mænd, lokale slagtere og lokalsamfund med tab af arbejdspladser og erhvervsaktiviteter
til følge?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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